
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 
     

    Zápis   č. 8 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 9.12.2015  
 
Přítomni:  14  
Omluveni: Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková, Mgr. Iveta Mátlová, Mgr. Vladislava Michalčíková, 
    p. Julie Šuránková, Ing. František Dufka, Ing. Martin Polách, Radek Salanci 
                  
 

1. Zahájení 
 

a) ověřovatelé zápisu:  Ing. Martin Dufka, p. Karel Bojko 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Martina Dufku a p. Karla Bojka.   
PRO:   12   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 
Usnesení:  ZM 08/2015/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu Ing. Martina Dufku a p. Karla Bojka.   

 
b) schválení programu: 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem zastupitelům, 
vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města se změnou: 
- bod č. 12 Rozpočtové provizorium na rok 2016 se přesunuje jako součást  

bodu č. 13 Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
- nově bod č. 12 Plánovaná investice v roce 2016 – „Bezbariérové chodníky Hluk I. a II. 

etapa“ 
PRO:    14   PROTI:    0  ZDRŽEL SE:     0  

Usnesení:  ZM 08/2015/02 

Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem zastupitelům, 
vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města se změnou:  
- bod č. 12 Rozpočtové provizorium na rok 2016 se přesunuje jako součást  

bodu č. 13 Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
- nově bod č. 12 Plánovaná investice v roce 2016 – „Bezbariérové chodníky Hluk I. a II. 

etapa“ 
 

c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 21.10.2015 
Ing. Martin Křižan přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města ze 
dne 21.10.2015  č. ZM 07/2015/01 – ZM 07/2015/12. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva  
města konaného dne 21.10.2015  č. ZM 07/2015/01 – ZM 07/2015/12. 
PRO: 14    PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 08/2015/03 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 21.10.2015  č. ZM 07/2015/01 – ZM 07/2015/12. 
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2. Prodej pozemků v k.ú. Hluk 
a) Jedná se o žádost paní X.Y. o odprodej pozemku p.č. 3279/2 (ostatní plocha, 

ostatní komunikace 85 m2). Dle územního plánu se jedná o plochu PV (plocha 
veřejného prostranství s převahou zpevněných ploch). Stavební komise 
nedoporučila radě města pozemek prodat. Část tohoto pozemku zasahuje i před 
sousední dům, na části pozemku je chodník a přes pozemek vedou inženýrské 
sítě. Rada města zamítla zveřejnění záměru o prodeji pozemku a doporučuje 
zastupitelstvu prodej zamítnout. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města zamítá prodej pozemku p.č. 3279/2 v ulici Čtvrtě v k.ú. Hluk paní 
X.Y. 
PRO: 14   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/04 

Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemku p.č. 3279/2 v ulici Čtvrtě, v k.ú. Hluk 
paní X.Y. 
 

 
b) Jedná se o žádost pana X.Y. o odprodej pozemků p.č. 3315/16 (orná půda 8 370 

m2) a p.č. 3315/22 (orná půda 2 399 m2) za účelem využití jako zemědělskou 
půdu.  Dle územního plánu se jedná o plochu Z.1 (plocha zemědělská specifická). 
Stavební komise nedoporučila radě města pozemky prodat. Dle komise se jedná 
o lukrativní pozemky, které mohou v budoucnu sloužit pro stavbu RD. Rada 
města zamítla zveřejnění záměru o prodeji pozemku a doporučuje zastupitelstvu 
prodej zamítnout. Směnou se komise ani rada nezabývala. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města zamítá prodej pozemků p.č. 3315/16 a p.č. 3315/22 v k.ú. Hluk 
panu X.Y. 
PRO: 13   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   1 
Usnesení:  ZM 08/2015/05 
Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemků p.č. 3315/16 a p.č. 3315/22 v k.ú. Hluk 
panu X.Y. 

 
3. Odkup 3/100 podílu pozemku p.č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí do vlastnictví 

města 
Jedná se o nabídku pana X.Y. o odprodej 3/100 podílu pozemku p.č. 1274/1 (ostatní 
plocha – ostatní komunikace 1056 m2) v ulici Zabartoníčí. Podíl 3/100 je z celkové 
rozlohy 31,68 m2. Dle územního plánu se jedná o plochu PV (plocha veřejného 
prostranství s převahou zpevněných ploch). Stavební komise tuto nabídku 
neprojednávala. Rada města doporučuje zastupitelstvu odkup 3/100 podílu za cenu 
odhadní, poplatky dle zákona. Cena 3/100 podílu pozemku p.č. 1274/1 dle 
znaleckého posudku č. 1066-2015 od Ing. Martina Dufky je 7 010,- Kč (221,26 
Kč/m2). Znalecký posudek byl předán i panu  X.Y.. V minulosti již město v této lokalitě 
některé podíly vykoupilo popř. získalo darem. V současné době vlastní město podíl 
12/100 pozemku. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup 3/100 spoluvlastnického podílu pozemku  
p.č. 1274/1 (31,68 m2) v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk od pana X.Y. za cenu dle 
znaleckého posudku 7.010,-- Kč, poplatky dle zákona.  
PRO: 14   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/06 
Zastupitelstvo města schválilo odkup 3/100 spoluvlastnického podílu pozemku  
p.č. 1274/1 (31,68 m2) v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk od pana X.Y. za cenu dle 
znaleckého posudku 7.010,-- Kč, poplatky dle zákona.  

 
4. Směna pozemku p.č. 3633/3 v lokalitě Babí hora za pozemek p.č. 3704/50 a 

části pozemku p.č. 3703/105 v ulici Nad Kaštancem, v k. ú. Hluk 
Jedná se o žádost pana X.Y. Pan X.Y. spolu s manželkou žádali v minulosti o 
odprodej pozemku p.č. 3633/3 (ostatní plocha – neplodná půda 457 m2) v trati Babí 
hora. Pozemek je v územním plánu veden jako krajinná zeleň. Usnesením ZM 
04/2015/04 zastupitelstvo města na zasedání dne 29.04.2015 zamítlo prodej 
pozemku p.č. 3633/3 manželům X.Y. 
Vzhledem k připravovanému ZTV v ulici Nad Kaštancem bylo nutné získat souhlas o 
právu provést stavbu s následným odkupem pozemku p.č. 3704/50 a části pozemku 
p.č. 3703/105 od pana X.Y. 
Pan X.Y. souhlasí se souhlasem práva provést stavbu, ale v budoucnu nechce 
pozemek p.č. 3704/50 a část pozemku p.č. 3703/105 městu odprodat, ale směnit za 
pozemek p.č. 3633/3. Rada města doporučuje zastupitelstvu směnu s doplatkem dle 
znaleckých posudků, poplatky z převodu dle zákona. Cena pozemku p.č. 3633/3 dle 
znaleckého posudku č. 1059-2015 od Ing. Martina Dufky je 12.020 Kč, cena pozemku 
p.č. 3704/50 dle znaleckého posudku č. 1060-2015 od Ing. Martina Dufky je 6 640 
Kč. Cena za 1 m2 pozemku  p.č. 3703/105 dle znaleckého posudku  č. 1061-2015 od 
Ing. Martina Dufky je 170 Kč. Předpokládaná plocha dotčená stavbou ZTV na 
pozemku p.č. 3703/105 je 16 m2

. Doplatek pana X.Y. by pak činil přibližně 2 660,- Kč. 
Přesnou cena doplatku bude stanovena teprve na základě GP, který se v současné 
době zpracovává. Na minulém zastupitelstvu jsme tento bod odložili vzhledem 
k ocenění stromů na pozemku 3633/3. Po přesném vytyčení hranice, u kterého byl i 
pan X.Y., byl znalecký posudek 1059-2015 opraven. Opravený znalecký posudek byl 
předán i panu X.Y. Ostatní znalecké posudky 1060-2015 a 1061-2015 má již od 
minulého jednání zastupitelstva. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků p.č. 3633/3 v lokalitě Babí hora ve 
vlastnictví města Hluk za pozemek p.č. 3704/50 a část pozemku p.č. 3703/105 v ulici 
Nad Kaštancem, v k.ú. Hluk ve vlastnictví p. X.Y. 
Poplatky z převodu dle zákona, přesné vymezení pozemku p.č. 3703/105 určí 
geometrický plán, doplatek dle znaleckých posudků hradí p. X.Y. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 

Usnesení:  ZM 08/2015/07 
Zastupitelstvo města schválilo směnu pozemků p.č. 3633/3 v lokalitě Babí hora ve 
vlastnictví města Hluk za pozemek p.č. 3704/50 a část pozemku p.č. 3703/105 v ulici 
Nad Kaštancem, v k.ú. Hluk ve vlastnictví p. X.Y. 
Poplatky z převodu dle zákona, přesné vymezení pozemku p.č. 3703/105 určí 
geometrický plán, doplatek dle znaleckých posudků hradí p. X.Y. 
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5. Odkup tenisového areálu do vlastnictví města Hluk 
Již na několika jednáních zastupitelstva města v letošním roce byla nezávazně 
projednávána možnost odkupu tenisového areálu, který vlastní pan X.Y. a pan X.Y. 
Téměř po ¾ roku je vše připravené k projednání na zastupitelstvu. Celková hodnota 
plánovaného odkupu majetku činí 3 571 680,- Kč. Odkup tenisového areálu se dá 
rozdělit do 3 bodů: 
 
a) Odkup areálu tenisových kurtů. Jedná se o pozemky 1963/13, 1963/14, 1963/7, 

1963/46, 8076, 1963/28, 1963/36 a 1963/37. Způsob ocenění byl proveden 
zjištěním věcné hodnoty a výnosové hodnoty, přičemž největší váha byla dána 
v tomto případě (jedná se o provozní areál) výnosové hodnotě. Ocenění 
nemovitosti č.578–103/2015 provedla společnost Nemovitost s.r.o. – Znalecký 
ústav z Hodonína. Obvyklá cena oceněné nemovitosti – pozemků p.č. 1963/13, 
1963/14, 1963/7, 1963/46, 8076, 1963/28, 1963/36 a 1963/37 v k.ú. Hluk včetně 
veškerého příslušenství byla ke dni ocenění 5.8.2015 odhadnuta částkou 
3 000 000,- Kč. Rada města doporučuje zastupitelstvu odkup tenisového areálu 
za cenu dle ocenění znaleckým ústavem, poplatky hradí kupující. Na základě 
jednání prodávající navrhují uhradit částku v průběhu roku 2016 a to buď 
v kvartálních popř. měsíčních splátkách. 

Mgr. Braunerová: kolik činí poplatky? 
p. Angerová: poplatky činí 4% 
Mgr.Mitáček: 304.0000,-- to jsou buňky? 
Ing. Křižan: 304.000,-- to je vybavení, to co si můžu odnést. Buňka je budova, kterou 
neodnesu, buňka má střechu, má základ a je to vedené jako nemovitost, stavba bez 
základu. V 304.000,-- jsou sítě, lavky, tyče, atd. Oplocení je v bodu a), součást 
nemovitosti. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup tenisového areálu s pozemky  
p.č. 1963/13, 1963/14, 1963/7, 1963/46, 8076, 1963/28, 1963/36 a 1963/37 v k.ú. 
Hluk od pana X.Y. a od pana X.Y. za cenu 3.000.000,-- Kč, stanovenou znaleckým 
posudkem, poplatky hradí kupující. Kupní cena bude uhrazena v průběhu roku 2016, 
a to v měsíčních splátkách. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/08 
Zastupitelstvo města schválilo odkup tenisového areálu s pozemky  
p.č. 1963/13, 1963/14, 1963/7, 1963/46, 8076, 1963/28, 1963/36 a 1963/37 v k.ú. 
Hluk od pana X.Y. a od pana X.Y. za cenu 3.000.000,-- Kč, stanovenou znaleckým 
posudkem, poplatky hradí kupující. Kupní cena bude uhrazena v průběhu roku 2016, 
a to v měsíčních splátkách. 

 
b) Odkup vybavení tenisových kurtů na základě odborného posudku. Odborný 

posudek vyhotovila opět společnost Nemovitost s.r.o. – Znalecký ústav 
z Hodonína. Obvyklá cena hodnoceného zařízení – movitého majetku vybavení 
tenisových kurtů k datu prohlídky 3.9.2015 je 304 000,- Kč. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu odkup movitého majetku vybavení tenisového areálu za 
cenu dle odborného posudku. Na základě jednání prodávající navrhují opět 
uhradit částku v průběhu roku 2016 a to buď v kvartálních popř. měsíčních 
splátkách. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup vybavení tenisových kurtů od pana X.Y. a od 
pana X.Y. na základě  znaleckého posudku, za cenu 304.000,-- Kč. Kupní cena bude 
uhrazena v průběhu roku 2016, a to v měsíčních splátkách. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 

Usnesení:  ZM 08/2015/09 
Zastupitelstvo města schválilo odkup vybavení tenisových kurtů od pana X.Y. a od 
pana X.Y. na základě  znaleckého posudku, za cenu 304.000,-- Kč. Kupní cena bude 
uhrazena v průběhu roku 2016, a to v měsíčních splátkách. 

 
c) Odkup pozemků vedle tenisového areálu za cenu 267 680,- Kč (70,- Kč/m2) dle 

kupní smlouvy ze dne 4.8.2006 mezi Městem Hluk a X.Y. a X.Y. Jedná se o 
pozemky uvedené v kupní smlouvě mimo pozemky 1963/21 (54 m2) a 1963/27 
(70 m2), které má Město Hluk již ve svém vlastnictví. Nabízených 43 pozemků má 
celkovou rozlohu 3700 m2. Dle znaleckého posudku č.1068-2015 ze dne 
28.11.2015 od Ing. Martina Dufky je cena těchto pozemků 1 133 714,- Kč (300,72 
Kč/m2). Rada města doporučuje zastupitelstvu odkup pozemků vně tenisového 
areálu za cenu dle kupní smlouvy ze dne 4.8.2006, poplatky hradí kupující. Na 
základě jednání prodávající navrhují opět uhradit částku v průběhu roku 2016 a to 
buď v kvartálních popř. měsíčních splátkách. 

Ing. Křižan: na základě dnešního jednání s p. X.Y., který zastupuje i pana X.Y., jsme 
se dohodli, že odkup odložíme na únorové jednání. Majitelé souhlasí s tím, že 
pozemky vně areálu prodají městu, hledáme vhodné nalezení podmínek. Navrhuji 
tento bod odložit a přenechat na příští jednání zastupitelstva. 
Ing. Hájek: v únoru bude stejná cena jako teď? 
Ing. Křižan: do dnešního dne platí nabídka z roku 2006, p. X.Y. uvažuje o směně 
pozemků 
Ing. Hájek: kdyby se dnes schválil odkup pozemků za cenu 267.680,-- Kč, tak to 
přece platí, ne? Když oni s tím souhlasili 
Ing. Křižan: bude to platit ze strany zastupitelstva, nemusí to platit ze strany jejich 
Ing. Šimčík: ze strany p. X.Y. to platí 
Ing. Křižan: slíbil jsem p. X.Y., že na základně dnešního jednání přesuneme bod do 
únorového jednání, tzn., že je možné, že přijde se směnou, která bude vyhovovat 
městu a město nemusí platit pozemek a smění, který není důležitý 
p. Plačková: jestli tomu dobře rozumím, oni budou chtít ty pozemky na Zabartoníčí? 
Ing. Křižan: to je otázka 
Mgr. Šimčíková: zřejmě půjde o ty pozemky 
p. Plačková: bylo jasně řečeno, že když odkoupíme kurty, oni dají pozemky za 
původní cenu 
Ing. Křižan: ne, od nich stále platí nabídka prodeje pozemků městu 
Mgr. Mitáček: když to všechno začalo, budoucí smlouva se nedělala? 
Ing. Šimčík: ne, ještě není podepsaná smlouva, nikde není psané, že se to musí 
podepsat, na dalším zastupitelstvu usnesení můžeme zrušit 
Ing. Křižan: pokud se dnes nedohodneme na odkupu, p. X.Y. tvrdí, že má dalšího 
zájemce. Smlouva z roku 2006 nemá opodstatnění, aby jsme ty pozemky získali v té 
ceně. Formulace smlouvy z roku 2006 nebyla vhodně napsána a to, že nám nabízejí 
pozemky v hodnotě 267.000,-- Kč, tak je jejich dobrá vůle. Kdyby šli tvrdě, tak je 
mohou nabídnout za 1.100.000,-- Kč. 
p. Plaček: 12 splátek v roce 2016 
Ing. Křižan: po podpisu smlouvy, v roce 2016 12 splátek 

 Ing. Hájek: budeme chtít kurty bez okolních pozemků? 
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Ing. Křižan: v rámci uceleného tvaru bysme měli bojovat 
Ing. Šimčík: X.Y. to prodá za těchto podmínek, které jsou na této žádosti, jeho 
polovinu 
Ing. Křižan: berme to, že kdykoli bysme tam chtěli něco udělat, tak nám to může 
komplikovat situaci 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města odkládá odkup pozemků vedle tenisového areálu dle smlouvy 
ze dne 4.8.2006 mezi městem Hluk a panem X.Y. a panem X.Y. výjma pozemků p.č. 
1963/21 a  p.č. 1963/27, na příští jednání zastupitelstva města, které se bude konat 
v únoru příštího roku s tím, že nebude podepsaná smlouva na odkup areálu a na 
odkup vybavení tenisových kurtů, pokud se zastupitelstvo nedohodne, nebo 
neodsouhlasí odkup pozemků vedle tenisového areálu. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/10 

Zastupitelstvo města odložilo odkup pozemků vedle tenisového areálu dle smlouvy ze 
dne 4.8.2006 mezi městem Hluk a panem X.Y. a panem X.Y.  výjma pozemků p.č. 
1963/21 a p.č. 1963/27, na příští jednání zastupitelstva města, které se bude konat 
v únoru příštího roku s tím, že nebude podepsaná smlouva na odkup areálu a na 
odkup vybavení tenisových kurtů, pokud se zastupitelstvo nedohodne, nebo 
neodsouhlasí odkup pozemků vedle tenisového areálu. 

 
17:55 hod. – Ing. Martin Křižan: „Dávám návrh na hlasování o přerušení jednání 
zastupitelstva města na 20 minut, do 18:15 hodin“. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města přerušuje jednání zastupitelstva města na dobu 20 minut,  
do 18:15 hodin. 
PRO: 14   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 

Usnesení:  ZM 08/2015/11 
Zastupitelstvo města přerušilo jednání zastupitelstva města na dobu 20 minut,  
do 18:15 hodin. 
 
6. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 

k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

a) Jedná se o žádost X.Y. a X.Y. pro dům č.p 1039 na pozemku p.č. 1893 ze dne 
6.10.2015. Stavební komise nesouhlasí se zařazením do seznamu podpořitelných 
nemovitostí a nedoporučuje Radě města zařazení nemovitosti do seznamu. 
Žadatelé při podání žádosti o zařazení do seznamu uvedli záměr dle Čl. II, odst 2 
Směrnice č 1/2015 demolice neobydleného RD nebo hospodářských objektů s 
následnou výstavbou nového RD. K žádosti doložili potvrzení o demolici započaté 
v roce 2011, tedy v době, kdy Směrnice neexistovala. Rada města doporučuje 
zařazení nemovitosti do seznamu s tím, že se o výši příspěvku v tomto okamžiku 
nerozhoduje.  

Ing. Šimčík: doplňuji, není to nic neobvyklého, tři příspěvky jsme vyplatili, žadatelé byli 
v naprosto stejné situaci 
p. Baroň Milan: jak to zdůvodnila stavební komise, to nedoporučení? 
Ing. Křižan: tady je to napsané 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. ze dne 
6.10.2015 na výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění rodinného 
domu č.p. 1039 na pozemku parc.č. 1893 v ulici Dílce, Hluk do Seznamu 
podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území.  
PRO: 10   PROTI:   1   ZDRŽEL SE:   3 

Usnesení:  ZM 08/2015/12 
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. ze 
dne 6.10.2015 na výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění 
rodinného domu č.p. 1039 na pozemku parc.č. 1893 v ulici Dílce, Hluk do Seznamu 
podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území.  
 
b) Jedná se o žádost pana X.Y. pro nový RD č.p. 1553 na pozemcích p.č 3844/375 

a 3844/376 ze dne 12.11.2015. Stavební komise souhlasí se zařazením do 
seznamu podpořitelných nemovitostí a doporučuje Radě města zařazení 
nemovitosti do seznamu. Rada města doporučuje zařazení nemovitosti do 
seznamu.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení žádosti pana X.Y. ze dne 12.11.2015 na 
výstavbu nového rodinného domu č.p. 1553 na pozemcích p.č 3844/375 a 3844/376, 
v ulici Pod Sádkama, Hluk do Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 
1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území.  
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/13 
Zastupitelstvo města schválilo zařazení žádosti pana X.Y. ze dne 12.11.2015 na 
výstavbu nového rodinného domu č.p. 1553 na pozemcích p.č 3844/375 a 3844/376, 
v ulici Pod Sádkama, Hluk  do Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 
1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
c) Jedná s o žádost pana X.Y. pro nový RD na pozemku p.č.1272/2 ze dne 

19.11.2015. Stavební komise souhlasí se zařazením do seznamu podpořitelných 
nemovitostí a doporučuje Radě města zařazení nemovitosti do seznamu. Rada 
města doporučuje zařazení nemovitosti do seznamu.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení žádosti pana X.Y., ze dne 19.11.2015 na 
výstavbu nového rodinného domu na pozemku parc.č. 1272/2, v ulici Hliníky, Hluk do 
Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/14 
Zastupitelstvo města schválilo zařazení žádosti pana X.Y., ze dne 19.11.2015 na 
výstavbu nového rodinného domu na  
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pozemku parc.č. 1272/2, v ulici Hliníky, Hluk do Seznamu podpořitelných nemovitostí 
dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 

 
7. Žádosti o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2015 k 

příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

a) Jedná se o žádost manželů X.Y. ze dne 25.11.2015. Stavební komise doporučuje 
Radě města schválení finančního příspěvku s podmínkou, že do jednání Rady 
města musí žadatelé doložit doklad o ekologickém uložení vzniklých odpadů. 
Prohlášení o uložení odpadu manželé doložili. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu města schválení poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90 000,-
Kč. Manželé X.Y. jsou přihlášeni k trvalému pobytu na č.p. 38.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90.000,-- Kč  
na rekonstrukci domu č.p. 38, v ulici Hlavní, Hluk na pozemku parc.č. 1014, na 
základě žádosti manželů X.Y. ze dne 25.11.2015 dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku 
na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:  0 
Usnesení:  ZM 08/2015/15 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90.000,-- Kč  
na rekonstrukci domu č.p. 38, v ulici Hlavní, Hluk na pozemku parc.č. 1014, na 
základě žádosti manželů X.Y. ze dne 25.11.2015 dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku 
na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
b) Jedná se o žádost pana X.Y. ze dne 12.10.2015. Stavební komise doporučuje 

schválení finančního příspěvku. Taktéž rada města doporučuje zastupitelstvu 
města schválení poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90 000,-Kč. Pan X.Y. je 
přihlášen k trvalému pobytu na č.p. 1058.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90.000,-- Kč  
na rekonstrukci domu č.p. 1058, v ulici Na Přídělech, Hluk na pozemku parc.č. 2943, 
na základě žádosti pana X.Y. ze dne 12.10.2015 dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku 
na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/16 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90.000,-- Kč  
na rekonstrukci domu č.p. 1058, v ulici Na Přídělech, Hluk na pozemku parc.č. 2943, 
na základě žádosti pana X.Y. ze dne 12.10.2015 dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku 
na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
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8. Obecně závazná vyhláška Města Hluk č. 1/2015 o místním poplatku za 
provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů 

Znění závazné vyhlášky bylo konzultováno s Ministerstvem vnitra – odbor veřejné 
správy, dozoru a kontroly, oddělení dozoru Zlín. 
Ing. Křižan: letos budou osvobozeni od poplatku osoby, které jsou umístěny 
v domově pro osoby se zdravotním postižením, v domově pro seniory, domově se 
zvláštním režimem nebo chráněné bydlení. Částka je stejná, ta se nemění.  
Jedná se o dům, kde bydlí klienti pana X.Y. a klienti, kteří bydlí na naší DPS. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku Města Hluk č. 1/2015 o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
PRO: 14   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/17 

Zastupitelstvo města schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Hluk č. 1/2015 o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

 
9. Četnost pořádání SFDH 
Rada města na svém jednání 18.11.2015 doporučila zastupitelstvu přehodnotit 
četnost pořádání SFDH a doporučila pořádat festival jednou za tři roky v rámci 
Dolňáckých slavností s jízdou králů. 
Ing. Šimčík: projednáváno na kulturní komisi, jsou mraky festivalů v okolí, před 10-ti 
lety byla návštěvnost 1.000 lidí, letos 120 lidí, celá akce stojí 150.000,-- Kč. Akce 
Šlágru, je přesycený trh, bude vzácnější pořádat SFDH 1x za 3 roky. Muziky se však 
stále nabízejí. Mohlo by to prospět návštěvnosti. Nedělní hodový program by chtěl 
změnu, něco, co by přitáhlo lidi a bylo pro širokou klientelu nejen z Hluku. Stejný 
případ jako kino. 
p. Ratajský: já si myslím, že jednou za tři roky by to stačilo 
p. Huráb Antonín: jízda králů je tahák pro lidi, dechovka 1x za rok lidi přitáhne 
Ing. Křižan: není problém situaci za rok, za dva přehodnotit 
Mgr. Mitáček: protinávrh, odhlasujme rok 2017 a potom se uvidí 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje další konání SFDH v roce 2017 během Dolňáckých 
slavností s Jízdou králů s tím, že v roce 2017 určí další termín konání SFDH. 
PRO: 14   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/18 
Zastupitelstvo města schválilo další konání SFDH v roce 2017 během Dolňáckých 
slavností s Jízdou králů s tím, že v roce 2017 určí další termín konání SFDH. 

 
10. Účast obce v zapsaném spolku MAS Horňácko a Ostrožsko, z.s. a 

delegování zástupce města na valné hromady MAS Horňácko a Ostrožsko, 
z.s a poplatky 

Na základě podnětu připomínek MZE ČR ke standardizaci MAS změnila své stanovy i 
MAS Horňácko a Ostrožsko. Předmětem změny stanov je zastoupení členů 
veřejného sektoru v MAS z důvodu rovnoprávného zastoupení hlasovacích práv 
v orgánech VH MAS. Mikroregiony Horňácko a Ostrožsko – Veselsko již nejsou členy 
MAS. Novými členy MAS za veřejný sektor se stanou všechny obce a města, které 
dají souhlas se zařazením do územní působnosti MAS Horňácko a Ostrožsko na 
období 2014 – 2020. Opět budeme rozhodovat o třech záležitostech: 
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a) zastupitelstvo by mělo rozhodnout o účasti města Hluk v zapsaném spolku MAS     
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. e) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, o účasti města Hluk 
v zapsaném spolku Místní akční skupina Horňácko a Ostrožsko, z.s., se sídlem 
Zámecká 24, 687 24, Uherský Ostroh, IČ 270 16 005, s účinností od 1. ledna 2016. 
PRO: 12   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:  2 
Usnesení:  ZM 08/2015/19 
Zastupitelstvo města rozhodlo v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. e) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, o účasti města Hluk 
v zapsaném spolku Místní akční skupina Horňácko a Ostrožsko, z.s., se sídlem 
Zámecká 24, 687 24, Uherský Ostroh, IČ 270 16 005, s účinností od 1. ledna 2016. 

 
b) zastupitelstvo by mělo delegovat zástupce města Hluk na VH zapsaného spolku 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města navrhuje delegovat zástupce města Hluk pana Ing. Martina 
Křižana na Valnou hromadu zapsaného spolku Místní akční skupina Horňácko a 
Ostrožsko, z.s., se sídlem Zámecká 24, 687 24, Uherský Ostroh, IČ 270 16 005. 
PRO: 12   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   2 

Usnesení:  ZM 08/2015/20 
Zastupitelstvo města deleguje zástupce města Hluk pana Ing. Martina Křižana na 
Valnou hromadu zapsaného spolku Místní akční skupina Horňácko a Ostrožsko, z.s., 
se sídlem Zámecká 24, 687 24, Uherský Ostroh, IČ 270 16 005. 
 
c) schválit členský příspěvek 5,-Kč/obyvatele a rok Místní akční skupině Horňácko a 

Ostrožsko, z.s., se sídlem Zámecká 24, 687 24, Uherský Ostroh, IČ 270 16 005    
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města navrhuje schválit členský příspěvek 5,- Kč/obyvatele a rok  
Místní akční skupině Horňácko a Ostrožsko, z.s., se sídlem Zámecká 24, 687 24, 
Uherský Ostroh, IČ 270 16 005. 
PRO: 12   PROTI:   1  ZDRŽEL SE:   1 
Usnesení:  ZM 08/2015/21 
Zastupitelstvo města schválilo členský příspěvek 5,- Kč/obyvatele a rok Místní akční 
skupině Horňácko a Ostrožsko, z.s., se sídlem Zámecká 24, 687 24, Uherský Ostroh, 
IČ 270 16 005. 

 
11. Souhlas zastupitelstva k podání žádosti o dotaci MŠMT – půdní vestavba na 

ZŠ 
Dne 21.12.2015 je možné podat žádost o dotaci na MŠMT - Výzva na Rozvoj 
výukových kapacit MŠ a ZŠ 2015. Povinnou přílohou této žádosti je i usnesení 
zastupitelstva se souhlasem k podání žádosti MŠMT. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci na MŠMT k programu Výzva 
na Rozvoj výukových kapacit MŠ a ZŠ 2015. 
PRO: 14   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/22 
Zastupitelstvo města schválilo podání žádosti o dotaci na MŠMT k programu Výzva na 
Rozvoj výukových kapacit MŠ a ZŠ 2015. 
 
12. Plánovaná investice v roce 2016 – bezbariérové chodníky I. a II. etapa 
V letošním roce 2015 jsme 2x neuspěli v podání žádosti o dotaci na rekonstrukci 
chodníků v ulici Hlavní – I. a II. etapa.  Výzva SFDI se bude znovu vypisovat i 
v příštím roce a to 15.1.2016. Do této doby je nutné k žádosti doložit schválení této 
investice v roce 2016 včetně schválení finančního podílu města, který jsme v prosinci 
2014 schválili ve výši 2 mil. Kč. Z důvodu neúspěšnosti v podání žádosti o dotaci  
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bude nutné projektovou dokumentaci opravit. Tím se změní rozpočet plánované 
stavby. Přesnou hodnotu vypočítaného podílu bych měl znát na jednání 
zastupitelstva 9.12.2015. 
Ing. Křižan: seznámil zastupitele s žádostí z 15.1.2015, schválený podíl 2 mil. Kč, 
rozděleno na dvě období 2015 a 2016, celková investice byla 12.098.767,-- Kč, 
z toho podíl obce byl 1,5 mil. a neuznatelná 1,96, celkem město 3.481.372,-- Kč  
v letošním roce je to celkem 3.533.000,--, tzn. o cca 100.000,-- Kč dražší, podíl 3,53,  
zaokr. 3,6. Pokud budeme chtít tuto plánovanou investici, musíme doložit, že město 
schvaluje financování a v jaké částce. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení investice „Bezbariérové chodníky Hluk I. a II. 
etapa“ s finančním podílem města ve výši 3,6 mil. Kč (členění 1,6 mil. Kč uznatelné a 
2,0 mil. Kč neuznatelné náklady akce dle pravidel SFDI ČR) do rozpočtu města roku 
2016. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 

Usnesení:  ZM 08/2015/23           

Zastupitelstvo města schválilo zařazení investice „Bezbariérové chodníky Hluk I. a II. 
etapa“ s finančním podílem města ve výši 3,6 mil. Kč (členění 1,6 mil. Kč uznatelné a 
2,0 mil. Kč neuznatelné náklady akce dle pravidel SFDI ČR) do rozpočtu města roku 
2016. 

 
13. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
Zápis z jednání finančního výboru konaného dne 7.12.2015 
Mgr. Braunerová: přednesla závěry ze zasedání finančního výboru, konaného 
v pondělí, dne 7.12.2015 
 
AD1) Rozpočtové provizorium na rok 2016. Protože nebude rozpočet na rok 2016  
schválen před 1. lednem rozpočtového roku, musí se hospodaření města řídit podle 
rozpočtového provizoria. Schvalování rozpočtu plánujeme až ke konci měsíce února 
(24.2.2016), proto by mělo zastupitelstvo města schválit následující usnesení: 
„Zastupitelstvo města schvaluje do doby schválení nového rozpočtu roku 2016, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/6 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněž investice, které byly realizovány v roce 2015 mohou být 
hrazeny.“  
Ing. Křižan: jedná se o každoroční záležitost, 1/6 je z toho důvodu, že rozpočet se 
bude schvalovat až koncem února, vždycky musíme ty 2 měsíce podle rozpočtového 
provizoria nějak překlenout, na překlenutí tohoto období nám slouží toto rozpočtové 
provizorium 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje do doby schválení nového rozpočtu roku 2016, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/6 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněž investice, které byly realizovány v roce 2015 mohou být 
hrazeny.  
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/24 

Zastupitelstvo města schválilo do doby schválení nového rozpočtu roku 2016, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/6 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněž investice, které byly realizovány v roce 2015 mohou být 
hrazeny. 

 
AD2) Rozpočtové opatření č. IV.  Hlavními změnami v rozpočtu jsou vícepráce 
spojené s rekonstrukcí náměstí.  
Mgr. Braunerová: finanční výbor byl seznámen s úpravami rozpočtu IV, nemá žádné 
námitky a doporučuje zastupitelstvu ke schválení 
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Ing. Křižan: se omluvil za zpoždění důvodové zprávy, jednání na SFDI v Praze 
Ing. Šimčík: finanční výbor byl až v pondělí z důvodu projednání financování 
rekonstrukce náměstí 

  
Příjmy -   rozpočet upravený                                    68.997.300,-- 

Dotace KÚ ZK – SDH         +         8.000,-- 

Dotace KÚ ZK – ZŠ         +     204.200,--   

Dotace ROP - rekonstrukce centrální části obce     +  2.568.000,--  

Dotace ÚP          +     156.000,-- 

Daně           +     355.000,--  

Zájm. činnost  a rekreace        +     359.000,-- 

Sběr a svoz kom. odpadů        +         6.000,-- 

Sběr a svoz ost. odpadů        -      150.000,-- 

Základní škola – odvod zřizovateli, odpisy      +     281.400,--   

Knihovna, inf. centrum        +         2.000,--     

Klub kultury          +       40.000,-- 

Památkové domky         +       10.000,--  

Bezpečnost a veřejný pořádek       -        55.000,-- 

Místní správa          +       15.000,--  

Úroky           -          5.000,--   

Soc. pomoc          +       12.000,-- 

Veřejné osvětlení         +       36.000,--  

Poplatek za odpady – občané       +       36.000,-- 

Poplatek ze psa         +         5.000,-- 

Odvod loterií a jiných podob. her       +       20.000,-- 

Odvod z provoz. VHP         +       73.000,-- 

Soc. fond          +         9.000,--      

Ostatní činnosti         +         2.000,--  

  

                            =       72.984.900,-- 

 

Financování – rozpočet schválený                            5.782.000,--  

 

Snížení použitých fin. prostředků z r. 2014                 -    1.000.000,--    

       

                                                                                           =         4.782.000,--  

 

Výdaje – rozpočet upravený                                74.779.300,--  

 

Dotace KÚ – SDH            +        8.000,-- 

Dotace KÚ ZK – ZŠ           +    204.200,--   

Pěstební činnost           +      26.000,-- 

Sběr a svoz ostat. odpadů          +    300.000,--  

Základní škola – investiční příspěvek        +    144.400,-- 

Volný čas dětí a mládeže          +        5.000,--   

Chodníky a stezky – rekonstrukce centrální části obce + 2.300.000,-- 

  

  =   77.766.900,-- 
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p. Ratajský: zvýšený poplatek za psa, jakým způsobem se to dělá? 

 Ing. Křižan: více lidí zaplatilo poplatek ze psa, přibývá lidí se psy, poplatek je stejný 
 p. Ratajský: a ten odvod loterií a jiných her, to je to samé? 

p. Angerová: ne, to je z automatů a z výherních hracích přístrojů 
p. Ratajský: že se zvýšily automaty? 
p. Angerová: přerozděluje finanční úřad, kolik se vybere na automatech, kolik je 
vydaných povolení 
p. Ratajský: už není tak jak v minulosti, že se platil za každý automat  nějaký 
poplatek? 
p. Angerová: ne, to už je zrušené, poplatky se platily na MěÚ, my odváděli fin. úřadu,  
teď poplatky spadají pod Ministerstvo financí a FÚ přerozděluje finanční prostředky 
podle procent, teď je to úplně jinak 
p. Plačková: co bránilo naší policii vybrat více peněz oproti plánovaným 55.000,--? 
Ing. Křižan: 55 tis. bylo plánované na aparát, který měří, celý rok neměřili, X.Y. 
marodila 3 měsíce a teď marodí X.Y., pak si vyberou dovolenou, tzn. že jeden tam byl 
víc než půl roku 
p. Gál: tak potřebujeme potom tu policii? 
Ing. Křižan: to je otázka i na vás 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje IV. Rozpočtové opatření roku 2015. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/25 
Zastupitelstvo města schválilo IV. Rozpočtové opatření roku 2015. 

        
AD3) Žádost DDM PO o navýšení neinvestičního příspěvku. Z důvodu zabezpečení 
financování reprezentace mažoretek ME v Itálii chybí DDM finanční pokrytí 
provozních nákladů. Proto DDM zažádal o navýšení neinvestičního příspěvku.  
Mgr. Braunerová: finanční výbor doporučuje zastupitelstvu schválit navýšení 
neinvestičního příspěvku o 5.000,-- Kč, DDM žádal 19.000,-, ale neuvedl, že dostal 
od Synotu 20.000,-- a od p. X.Y. 3.000,--, tzn. v bilancování to vyšlo ještě opačně, v 
plusu 
Ing. Křižan: DDM podal žádost 26.11. na úřad, 2.12. bylo schváleno v radě přijetí daru 
Ing. Hájek: ale nemáme to už schváleno v rozpočtových opatřeních ve výdajové 
části? 
p. Angerová, Ing. Šimčík: vzít na vědomí 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí navýšení neinvestičního příspěvku a informace 
o finanční bilanci Domu dětí a mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 145, 
687 25  Hluk. 
PRO: 14   PROTI:   0   ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/26 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí navýšení neinvestičního příspěvku a informace 
o finanční bilanci Domu dětí a mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 145, 
687 25  Hluk. 

 
AD4) Kontrola pokladny 
Byla provedena fyzická kontrola pokladny a členové finančního výboru konstatují, že 
fyzický stav souhlasí s účetním. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
PRO: 14   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 
Usnesení:  ZM 08/2015/27 

 Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
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14. Informace o činnosti orgánů města a jiné 

 Oprava komunikace nad hřbitovem 
Ing. Křižan: nový asfaltový povrch, vybudování vpustě, opravy obrub, živičný 
povrch je natažený až před firmu p. X.Y., p. X.Y. a p. X.Y. Celková investice: 
balená 925.000,--, oprava obrub a montáž vpusti 165.000,--, tj. celkem cca 
1.100.000,-- 
 
 Rekonstrukce centrální části města 
Ing. Křižan: dle firmy Tufír a jak dovolí počasí by měla být zadlážděna větší část 
do vánoc, do vánoc by měly být dány stožáry VO, mělo by být zhruba hotové a 
funkční do konce roku, do konce roku by chtěli osadit dopravní značení a mobiliář. 
Podle dvou dodatků bude navýšení ceny cca o 18,5 % stáv. částky. 
Vícepráce - dešťová vpusť ze zdravotního střediska pod náměstí, prasklé 
vodovodní potrubí před bývalou pekárnou p. Slavíka, nález další studny, zhutnění 
pláně před Jednotou. Vícepráce: 1. dodatek 1,5 mil. Kč, 2. dodatek 600 tisíc. 
Např. náměstí v Uh. Ostrohu: rozpočet 12 mil., skončili na 19 mil. 
Dle p. Valoucha bylo náročné odvodnit náměstí, parkoviště před Jednotou, 
Duhou. Když kopali světla, narazili na vodu. Zpomalovací retardér navržený 
v projektu při sjezdu z ul. Hlavní do zóny pro parkoviště, k zastávce: policie 
zakázala (z důvodu omezení dopravy). Podmínky bezbariérové trasy. 
Ing. Šimčík: plánujeme šou – na Štědrý den rozsvítit náměstí 
Ing. Křižan: do pátku dají obruby, pak otázka dlaždičů, jak dovolí počasí apod.,  
dláždí 11 lidí, snaha sehnat ještě jednu partii, která by dláždila i mezi svátkama. 
Navržený termín kolaudace je v pátek 15.1.2016, odeslání dokumentů na ROP 
29.1.2016, profinancování do konce roku 2015. 

 
 Plánovaná revitalizace zeleně v roce 2016 

Ing. Křižan: na náměstí je zeleň už komplet vysazená, současný stav dle 
projektu. 
Ing. Šimčík: navštívila nás pí. Vránová z Korčyčan, nabídla pomoc ohledně 
zeleně, objeli jsme Hluk a navrhla na náměstí velké květináče na stromy a 
zeleň, dále naproti Fernetu, Kohútí zátoka, proluka z ul. Hlavní do Oklukové, u 
hřbitova. Volné plochy se zpracují projekčně, možnost dotace, navrhne vodní 
prvek u MěÚ.  
p. Plačková: jak uschly u hřbitova túje, budou tam zase? 
Ing. Šimčík: ona navrhne něco jiného, než jsme zvyklí – ne krušpánky. 
Ing. Křižan: Rybáři zrevitalizovali okolí své rybářské chaty, vysadili ovocné a 
listnaté stromy, díky. 
p. Baroň Milan: vysadit jedna věc, údržba druhá věc. Problém, např. keře u 
cyklostezky v ul. Hlavní. 
Ing. Křižan: dělají to naši lidé. Taky problém v Boršické ulici u haly, keře 
zasahují do chodníku, je v plánu to udělat. 
p. Baroň Milan: o zeleň města se nestará téměř nikdo, neudržované 
p. Margetík Josef: něco jde, něco ne, něco zarůstá 
Mgr. Braunerová: co ten Florián? 
Ing. Křižan: bude před stromama, stál tam vždycky, až u cesty 

 
 ZTV Pod Sádkama  

Ing. Šimčík: vyřizuje se stavební povolení na vodu, plyn, komunikaci, 
předpokládáme do konce ledna stavební povolení nabyde právní moci na vše, 
zítra schůzka s pí. Sušilovou, bude vypsána výzva na podání nabídek, do 
konce ledna by měl být vybrán dodavatel, v případě vhodného počasí se 
v únoru, březnu začne pracovat, do konce září by mohlo být ZTV hotové. 
Je zde měřen případný posuv zeminy, první měření nezaznamenalo žádný 
pohyb, druhé měření dodají geometři zítra. 
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 Přístavba a nástavba kina 

Ing. Šimčík: podaný protest od sousedů, byl podán pozdě, byl zamítnutý – 
nebyl opodstatněný. Stavební povolení nabylo právní moci, dodavatel je 
vybraný, společnost Zess Boršice, EKO-UH, musíme domluvit termíny 
zahájení, smlouva je podepsaná, nejsou naplánovány harmonogramy, v lednu 
dojde k předání staveniště, v únoru se může začít. 
p. Baroň Milan: rada města schválila pí. Bartošovou z Blažovic jako stavební 
dozor, bude jezdi 70 km? 
Ing. Šimčík: bude o 50.000,-- dražší, ale spokojenost, pochvala za dozor na 
sportovní hale, nezažil jsem lepší stavební dozor za 20 let 
p. Plačková: za kvalitu je někdy dobré si připlatit 
Ing. Šimčík: stavební dozor se musí zaplatit 
 

19:35 - odchod Mgr. Martina Braunerová - stav 13 
 

 Podnájem Obecní restaurace 
Ing. Křižan: s návrhem na podnájem přišel sám současný nájemce X.Y., rada 
schválila podstoupení nájmu panu X.Y. Kromě pohostinské činnosti chce dělat 
i školící středisko – od 1.12.2015 začal nový podnájem na Obecní restauraci. 
 

 Revitalizace sportovního areálu 
Ing. Křižan: rada města schválila zpracování studie na následné dokumentace 
na rekonstrukci oválu, fotbalového hřiště, trénikového hřiště, projekty by měly 
být zpracovány do konce února a v příštím roce bysme měli žádat o získání 
nějaké dotace. Dotace se pohybují v řádu od 60 % uznatelných nákladů. 
Hřiště by se mělo přeorat, odvodnit, zhutnit a vysadit novou trávu. 
Ovál, doskočiště, malé hřiště - v tartanu. Zadní hřiště – umělá tráva. 

 
 Nový dodavatel tepla pro město Hluk a jeho PO 

Ing. Křižan: vloni jsme vypověděli smlouvu Atrium, s tím, že si budeme provoz 
kotelen dělat sami, provoz podstoupíme dalším subjektům, v létě vyhlášena 
výběrovka, zrušena, na podzim vyhlášena další - vyhrál p. Svatoň 
z Lanškrouna, který bude tyto kotelny provozovat 

 
 Přehled kulturních akcí do konce února 

p. Plačková: 
06.12.2015 - Výstava betlémů na domcích - všechny soboty a neděle až do    
                     31.12. 
09.12.2015 - Koledy u tvrze 
11.-12.12.2015 - Celostátní výstava poštovních holubů – sportovní hala 
11.12.2015 - Vánoční dílničky ZŠ 
12.12.2015 - Taneček přes dvě pekla – divadelní představení Bumbác 
13.12.2015 - Taneček přes dvě pekla – divadelní představení Bumbác 
17.12.2015 - Vánoční koncert ZUŠ 
18.12.2015 - Besídka na sportovní  hale s kouzelníkem Jiřím Hadašem 
19.12.2015 - Adventní koncert v kostele sv.Vavřince - skladby pro  
                     hoboj,baryton a varhany 
20.12.2015 - Vánoční Vídeň a Ježíškova dílna - pořádá DDM 
24.12.2015 - Půlnoční Venkovská vánoční mše - Edvard Schiffauer,  
                     text Ivan Binar 
25.-27.12.2015, 1.1.2016 - Otevřen betlém v kostele sv. Vavřince 
03.01.2016 - Novoroční koncert 
09.01.2016 - Tříkrálová sbírka - začátek v 9.00 hod.  
15.01.2016 - Promítání starých fotek 
23.01.2016 - Myslivecký ples 
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23.–24.01.2016 Mistrovství ČR v Twirlingu na sportovní hale 
29.01.2016 - Sportovec Města Hluk za rok 2015 
30.01.2016 - Městský krojový ples 
Leden 2016 - Feng Shuei s Marcelou Veleckou (termín bude upřesněn) 
07.02.2016 - Fašank 
20.02.2016 - Rodičovský ples 
21.02.2016 - Koncert pěveckého sboru Rastislav - kostel sv. Vavřince 
27.02.2016 - Vinařský ples 
Únor 2016 - Cestovatelská beseda se sl.Kohoutkovou (termín bude upřesněn) 
 

 Termíny zastupitelstev v roce 2016 
Ing. Křižan:  

 24.02.2016 

 27.04.2016 

 29.06.2016 

 31.08.2016 

 26.10.2016 

 14.12.2016, vždy středa 17,00 hod. 
 

 Dopis od paní X.Y. 
Ing. Křižan: přečetl dopis, doporučuji nachystat podklady a projednat příště 
Ing. Dufka: oni tam něco začali, na základě stížnosti to zastavili, zavezli 
hlínou, žádné obrubníky odstraněny nebyly. 
Ing. Křižan: mám fotodokumentaci před, během a po stavbě. Trošku mě 
zaráží, že by pracovníci města odstraňovali stavbu. Naši zaměstnanci přivezli 
jen zeminu, nepomáhali odstranit stavbu.  
Ing. Šimčík: není věc zastupitelstva, ale rady. 
Ing. Křižan: možná stavebního odboru. Pověřujeme radu projednat záležitost, 
pak informovat na zastupitelstvu. 
 

 Nezaměstnanost 
Ing. Křižan:  k 30.11.2015 

o město Hluk, 118 nezaměstnaných, 3,83% podílu nezaměstnanosti 
o ORP Uherské Hradiště, 3.048 nezaměstnaných, 4,9% 
o ORP Uherský Brod, 1.579 nezaměstnaných, 4,39% 
o Okres Uherské Hradiště, 4.650 nezaměstnaných, 4,77% 
o Zlínský kraj, 22.366 nezaměstnaných, 5,6% 
o ČR, 5,9% podíl nezaměstnanosti 

 
 Daňové příjmy 

Ing. Křižan: poprvé v letošním roce jsme se dostali nad číslo, které jsme měli 
v loňském roce, k dnešnímu dni jsme v plusu o 2,29% proti plnění v loňském 
roce, tj. 1.041.351,38 Kč 

 
 Stavy účtů k 9.12.2015 

Ing. Křižan: 
Běžný účet u KB      21.328.870,-- Kč 
Běžný účet Česká spořitelna – nájmy DCHB      2.579.418,-- Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna          361.015,-- Kč 
Účet ČNB            474.629,-- Kč 
---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem účty       24.743.932,-- Kč 
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s tím, že do konce roku musíme profinancovat náměstí, tj. 11,5 mil. Kč 
náměstí, cca 1 mil. Kč cesta 
 
Nesplacené úvěry k 9.12.2015 
Úvěr Čs. Spořitelna – DCHB – dlouhodobý do 31.01.2016      353.000,-- Kč 
--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem úvěry            353.000,-- Kč 
 
tzn., že na příštím zastupitelstvu nebudeme mít žádný úvěr 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech a stavu účtů. 
PRO: 13   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 

Usnesení:  ZM 08/2015/28 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech a stavu účtů. 
 

15. Diskuse 

p. Gál: nešla by dát u kontejneru u hřbitova fotopast? 

Ing. Šimčík: byla tam, někdo ji ukradl 

Ing. Křižan: ztráty E-ON chodníky: kolečka, lopata, Tufír: baterky z tatry, u hřbitova: 

řetězy z plošiny  za 12.000,-- Kč, areál sportoviště: nafta, autorádio, odpojovač 

akumulátoru, vypáčili vrata, z UNC naftu, z Liaz naftu. Otázka jestli zreorganizovat 

činnost policie. 

Ing. Šimčík: škody nejsou velké, kamerový systém by stál 2 mil. Kč 

p. Gál: kontejner je posunutý, dát kameru na smutečku  

Ing. Křižan: kolik by stála slušná fotopast? 5 – 6.000,--? 

Ing. Mitáček: 10.000,-- a víc 

p. Baroň Milan: jak to vypadá s rekonstrukcí Boršické ulice? 

Ing. Křižan: měla letos proběhnout oprava kanalizace 

Ing. Šimčík: problémy s projektanty z hlediska projektů, stavební povolení bylo 

vydáno až v říjnu, vše o rok posunuté. Bylo vydáno územní rozhodnutí, 3 rodiny 

nechtěly  podepsat smlouvu o právu provést stavbu, domy od X.Y. po X.Y. – 7 domů 

se vyjmulo, tzn. zůstane starý chodník.  

p. Baroň Milan: dát na web, proč se nebude letos dělat Boršická, pro info občanů 

p. Mirošová Marie: nádstavba MŠ, ZŠ záleží kolik je v Hluku děti? 

Ing. Křižan: dotaci získají prioritně obce a města, které prokáží, že navyšují kapacity 

z toho důvodu, že jim přibyly děti, zkoušíme, kdyby to náhodou vyšlo. 

Kapacita školky je 146 dětí, chodí 123, z toho 3 jsou cizí, v době nástupu je tam 10 

méně než tříletých. MAP zpracovává pro MAS – pro čerpání, nám to dělá město 

Uherské Hradiště. 

p. Píštěk Stanislav: řeší někdo na náměstí lavičky, odpadkové koše, stojany na kola?  

Ing. Křižan:  bude 17 laviček, 12 košů, 3 stojany na kola, tj. součást mobiliáře, řeší se, 

do konce roku by tam měly být. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí diskusi zastupitelů a občanů. 
PRO: 13   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 

Usnesení:  ZM 08/2015/29 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí diskusi zastupitelů a občanů. 
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16. Závěr 

 
Zasedání bylo ukončeno ve 20,10 hodin. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 16.12.2015. 
 
Zapsala: Romana Jančová 
 
 
 
 
Zápis ověřil: 
 
p. Ing. Martin Dufka  dne  16.12.2015 
 
p. Karel Bojko   dne  17.12.2015 

 
 
 
 
 
 
 

Ing. Martin Křižan, v.r. 
starosta 

 
 
 
 
 

 
Neanonymizovaný zápis z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 
 
 
Vyvěšeno dne: 17.12.2015 
 
Sňato dne: 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


